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ماموریت نصرالله سجادی تمدید شد
ماموریت نصرالله س��جادی معاون قهرمانی و ورزش حرفه ای وزارت 
ورزش و جوانان برای ادامه فعالیت در این وزارتخانه، برای یکس��ال 
دیگر تمدید شد. به گزارش ایسنا، دانشگاه تهران در نامه ای به تاریخ 
٢٣ آذر ٩٥ خطاب به وزارت ورزش و جوانان اعلام کرد که از ٤ مهر 
٩٥ تا ٤ مهر ٩٦ با تمدید ماموریت نصرالله سجادی در وزارت ورزش 
و جوانان موافقت ش��ده اس��ت. پیش از این وزارت ورزش و جوانان در 
نامه ای به تاریخ ١٧ آذر ٩٥ خطاب به دانشگاه تهران، تمدید ماموریت 
نصرالله س��جادی معاون ورزش حرفه ای و قهرمانی این وزارتخانه را 

درخواست کرده بود.
 

دو فرنگی کار دیگر  در اردوی تیم ملی
دو کش��تی گیر دیگر به جمع نفرات حاضر در اردوی تیم ملی کش��تی 
فرنگی اضافه ش��دند. به گزارش مهر، اردوی تیم ملی کش��تی فرنگی 
از روز ٧ دی ماه در محل خانه کش��تی ش��ماره یک تهران آغاز ش��ده و 
تا روز ١٧ دی ماه ادامه خواهد داش��ت. بر این اس��اس س��ید مصطفی 
صالحی زاده در وزن ٩۸ کیلوگرم و مهرداد مردانی در وزن ٥٩ کیلوگرم 

از خوزستان به جمع نفرات حاضر در این اردو اضافه شدند.
 

رقابت هوگوپوشان  برای تیم  ملی
مسابقات آزاد کشوری رده سنی جوانان و بزرگسالان برای شرکت در 
رقابت های انتخابی تیم  ملی تکواندو در دو گروه مردان و زنان برگزار 
می ش��ود. به  گزارش  ایس��نا، مسابقات آزاد کشوری رده سنی جوانان و 
بزرگس��الان نیمه اول بهمن ماه و در دو گروه مردان و زنان در خانه 
تکواندو برگزار و مدال آوران این دوره و منتخبین کادرفنی به مسابقات 
انتخابی ورود به اردوی تیم ملی دعوت می شوند. زمان ثبت نام، زمان 
دقی��ق برگ��زاری و اطلاعات تکمیلی این دوره از مس��ابقات از طریق 

بخشنامه متعاقبا اعلام خواهد شد.
 

آغاز پلی آف  سوپر لیگ بسکتبال بانوان
دور رفت از رقابت های پلی آف سوپر لیگ B بسکتبال بانوان با برگزاری 
چهار دیدار برگزار می شود. تیم های آرارات اصفهان، هیأت بسکتبال 
س��نندج، دانش��گاه گلستان، باژوند بوشهر، هیات بسکتبال مشهد، بال 
شیراز، نارسینا تهران و ستایش تهران هشت تیم صعود کننده به مرحله 

پلی آف رقابت های سوپر لیگ B بسکتبال بانوان هستند. 
 

شکست شهرداری کاشان  در هلند
تیم هندبال ش��هرداری کاش��ان در اولین مس��ابقه خود در تورنمنت 
بین المللی هلند برابر نماینده کشور میزبان شکست خورد. به گزارش 
مهر، تورنمنت بین المللی هندبال هلند از روز سه شنبه هفتم دی ماه 
با حضور هش��ت تیم در دو گروه آغاز به کار کرد که تیم ش��هرداری 
کاشان نماینده باشگاهی کشورمان دراین رقابت ها در اولین مسابقه 
خود در گروه دوم به مصاف تیم اوسی لیونز هلند رفت.  تیم شهرداری 
کاشان در این مسابقه با نتیجه ٣١ بر ٢٣ مغلوب رقیب قدرتمند اروپایی 
خود شد. تیم شهرداری کاشان در گروه دوم این رقابت ها با تیم های 
اوس��ی لیونز هلند ، آرتیس��تکا د آوانکا پرتغال و پولوا س��رویتی استونی 
ه��م گ��روه اس��ت.  تورنمنت بین المللی هندب��ال هلند از هفتم تا نهم 

دی ماه برگزار می شود. 

پيشخوان

مربی بلغارستانی پیشنهاد سرمربی گری تیم ملی 
والیبال ایران را رد کرد. به گزارش ایسنا، فدراسیون 
والیبال ایران حدود یک ماه است که با رادوستین 
استویچف بلغارستانی برای سرمربی گری تیم ملی 
والیبال ایران در حال مذاکره است. بعد از گذشت 
ای��ن مدت اس��تویچف اعلام کرد ک��ه نمی تواند 
سرمربی گری تیم ملی والیبال ایران را بپذیرد. دلیل 
این موضوع هم این بوده که استویچف از رسیدن 
به هدف ایران در المپیک که قرار گرفتن در میان 
چهار تیم برتر است اطمینان ندارد و نمی تواند در 

این باره قولی بدهد!
 رئیس فدراس��یون والیبال گفت : پس اعلام نظر 
قطعی رادوس��تین اس��تویچف مبنی بر نپذیرفتن 
مسئولیت تیم ملی والیبال ایران مذاکره با سه گزینه 
جدید را آغاز کردیم و از آنان برنامه خواس��تیم. به  
گزارش  ایس��نا، محمدرضا داورزنی درباره آخرین 
شرایط مذاکره با گزینه های هدایت تیم ملی والیبال 
گفت: آخرین مذاکره با رادوس��تین اس��تویچف را 
انج��ام دادی��م و این مربی تاکید داش��ت که »من 
برای سکو می جنگم و وقتی مسئولیتی را می پذیرم 
باید یقین داش��ته باش��م که روی س��کو می روم«. 
رئیس فدراس��یون والیبال تصریح کرد: استویچف 
حدود یک ماه روی والیبال ایران بررس��ی داش��ت 
و در نهای��ت ب��ه ای��ن اعتقاد نرس��ید که با توجه به  
ش��رایط موجود با تیم ملی والیبال ایران نمی تواند 
در رقابت ه��ای پی��ش رو ب��ر روی س��کو رود و به 
همین دلیل مسئولیت این تیم را نپذیرفت. وی با 
یادآوری اهداف والیبال ایران در چهار س��اله آینده 
ک��ه ق��رار گرفتن در جمع چه��ار تیم برتر جهان و 

المپیک است، گفت : این مربی بلغاری نیز نگران 
بود که با والیبال ایران نتواند به این اهداف دست 
یابد و به همین دلیل مسئولیت را نپذیرفت. داورزنی 
در تشریح بیشتر دلایل مخالفت استویچف برای 
پذی��رش هدایت تیم   ملی والیبال ایران گفت : این 
مرب��ی تأکید داش��ت ک��ه مربیانی همچون خولیو 

ولاسکو روش آموزشی خوبی دارند، اما با توجه به  
ش��رایط تیم ملی والیبال ایران روش من متفاوت 
است و برای سکو می جنگم. وی درباره برنامه های 
فدراسیون والیبال برای انتخاب سرمربی تیم   ملی 
خاطر نش��ان کرد:  پس از این که هیات رئیس��ه 
فدراس��یون والیبال مقرر کرد که س��رمربی جدید 

برای تیم ملی جذب کنیم، هش��ت گزینه مد نظر 
داش��تیم که س��ه گزینه )برناردو رزنده، هیو مک 
کاچن، گلن هوگ( خودشان به نوعی برای آمدن 
به ایران مشکل کاری یا خانوادگی داشتند. رئیس 
فدراس��یون والیبال  اضافه کرد: مارس��لو مندز نیز با 
تیم باشگاهی سادا کروزیرو تا سال ٢0١٩ قرارداد 

داشت و در شرایطش ادامه فعالیت در این باشگاه 
بود که با ش��رایط فدراس��یون والیبال مغایر بود. با 
آناس��تازی، دی جورجی و استویچف نیز به توافق 
نرسیدیم و تنها گزینه باقی مانده از این هشت نفر، 
بروتو است. داورزنی تاکید کرد: امروز از سه گزینه 
دیگر از جمله مائورو بروتو برنامه خواستیم تا پس از 
بررسی برنامه ها در مورد آنان تصمیم گیری کنیم. 
چون قبلا از بروتو نام برده ش��ده اعلام کردیم اما 
نام دو گزینه دیگر وقتی برنامه های شان را دریافت 
کردی��م، اع��لام خواهیم کرد. رئیس فدراس��یون 
والیبال در ادامه به انتظارات مردم از والیبال ایران 
اشاره کرد و یادآور شد:  این رشته ورزش علاقمندان 
بس��یار زی��ادی دارد و توقعات م��ردم باید بر آورده 
 ش��ود. مردم مطمئن باش��ند تمام ت��لاش خود را
ب��رای انتخ��اب بهترین فرد به عنوان س��رمربی 
تیم   ملی کش��ور خواهیم کرد تا بتوانیم  ان ش��اء الله 
در المپی��ک ٢0٢0 ب��ه مرحله نهای��ی )چهار تیم 
برتر( صعود کنیم. وی با یادآوری برخی ش��رایط 
فدراسیون برای انتخاب سرمربی گفت :  به دنبال 
مربیان هستیم که سابقه درخشان در المپیک، لیگ 
جهانی و مس��ابقات والیبال قهرمانی جهان داشته 
باش��ند. داورزنی تأکید کرد که انتخاب س��رمربی 
کار س��اده ای نیس��ت و باید فاکتورهای متعددی را 
مدنظر داش��ته باشیم، کشورهای روسیه و فرانسه 
نی��ز هنوز با کس��ی ب��ه توافق نهایی نرس��یدند و 
این موضوع نش��ان می دهد که انتخاب س��رمربی 
پروس��ه ای زمان بر اس��ت، ولی  فدراسیون والیبال 
 ت��لاش می کنن��د ک��ه هر چ��ه زودتر این مس��یر 

به پایان برسد.

آغاز مذاکره فدراسیون والیبال با سه گزینه جدید

گزینه بلغاری والیبال حذف شد

 خروج سلول های قدیمی خط چهارم
کارگاه احیاء شرکت آلومینیوم از مدار تولید

خ�ط چهارم کارگاه احیا ش�رکت آلومینی�وم ایران با حضور مدیر عامل 
ش�رکت آلومینی�وم ای�ران )ایرالک�و(، معاون هماهنگی ام�ور عمرانی 
اس�تانداری مرکزی، دادس�تان اراک، مدیر کل سازمان حفاظت محیط 
زیس�ت اس�تان مرکزی وجمعی از متخصصین و کارشناس�ان از مدار 

تولید خارج شد.
مجید پورعطار مدیرعامل شرکت آلومینیوم ایران )ایرالکو( در مراسم 
خروج سلول های قدیمی خط چهارم احیا از مدار تولید گفت: تکنولوژی 
جدید مورد اس�تفاده در ش�رکت آلومینیوم که با کمک کارشناس�ان و 
متخصصین ایرانی و سرمایه گذاری خارجی به سرانجام رسیده است 
باعث کاهش مصرف انرژی، کاهش مصرف مواد اولیه و افرایش تولید 
می ش�ود. مجید پورعطار افزود: درحال حاضر تنها یک خط از کارگاه 
احیا با فناوری فرسوده و قدیمی در مدار است که آن نیز تا پایان سال 

جاری از مدار تولید خارج می شود. 
مدیرعام�ل ش�رکت آلومینی�وم ای�ران ب�ا بیان اینکه امروز 72 س�لول 
الکترولیز از مدار خارج شده است که با حساب سلول های خارج شده 
در تابس�تان جمع�ا 148 
دی�گ از مدار خارج ش�ده 
است ادامه داد: یکی دیگر 
از خط�وط قدیمی ایرالکو 
از مدار خارج ش�د و سلول 
ه�ای جدی�د جایگزی�ن 
سولهای قدیمی شدند که 
دیگ های به مراکز کنترل 
آلودگ�ی متص�ل هس�تند. 
پورعط�ار بابی�ان اینک�ه 
صنع�ت آلومینیوم در اراک 
ب�ا قدم�ت نزدی�ک به 50 
س�ال به عنوان نخس�تین 
تولید کننده آلومینیوم در ایران و خاورمیانه شناخته می شود که با تلاش 
متخصصین و کارشناسان ایرانی بعد از انقلاب نیز علیرغم تحریم ها 
و تلاش برای جلوگیری از توسعه کشور چراغ این صنعت روشن بوده 
است بیان کرد: وجود این صنعت سبب نگرانی هایی برای مردم اراک 
ش�ده اس�ت ک�ه به ج�ای دعواهای بی حاصل و پ�ر هزینه با بکارگیری 

روش ه�ای م�درن، متده�ای جدید و اس�تفاده از 
دانش روز عملا هم نگرانی ها مردم رفع می شود 
و هم اینکه شرایط تولید به لحاظ کمی و اقتصادی 

بهتر میشود.
وی این اقدام ش�رکت ایرالکو برای خارج کردن 
دی�گ ه�ای قدیمی را در س�ایه تعامل س�ازنده با 
جامعه و مس�ئولان دانس�ت و بیان کرد: آلومینیوم 
ب�ه عن�وان فلز قرن و فلزی که از س�وی س�ازمان 
ملل برای توس�عه پایدار ش�ناخته می ش�ود و اگر 
شرکت آلومینیوم ایران می خواهد به حیات خود در 
بازارهای جهانی و منطقه ای ادامه دهد باید رقابت 
پذیر باشد و به یک بنگاه رقابت پذیر تبدیل شود و 

در غیر این صورت توسط رقبا حذف خواهد شد.
پورعطار تاکید کرد: بهینه س�ازی و نو س�ازی یک خط کامل در س�ال 
گذشته صورت گرفت که نتیجه آن 14 درصد کاهش مصرف انرژی، 7 
درصد افزایش تولید و همچنین کاهش چشمگیر در مصرف مواد اولیه 
در خط مذکور بوده است. وی با اشاره به مزایای زیست محیطی خطوط 
نوس�ازی ش�ده بیان کرد: میزان تولید گاز HF در خط نوس�ازی شده 3/

ppm8 می باشد این در حالیست که استاندارد ملی ppm25 است.
مدیرعامل ش�رکت آلومینیوم ایران تاکید کرد: اس�تاندارد اعلام ش�ده 
در خصوص گاز CO ، 500میلی گرم در متر مکعب اس�ت که ش�رکت 
آلومینیوم ایران با یک انحراف معیار کم، در نزدیکی استاندارد ملی قرار 
دارد و در نظر داریم با همکاری شرکت های دانش بنیان و دانشگاه ها 
این میزان را به کمتر از حد اس�تاندارد برس�انیم. پورعطار خاطرنش�ان 
س�اخت: اس�تاندارد اعلام ش�دهdust   یکصد پنجاه میلی گرم بر متر 
مکع�ب اس�ت ک�ه این مق�دار در ایرالکو هیچگاه بی�ش از 70میلیگرم 
بر متر مکعب نبوده اس�ت. وی با اش�اره به برنامه های جاری ش�رکت 
ایرالکو گفت: در نیمه نخس�ت س�ال 96 خط 4 نیز بهینه س�ازی و نو 
س�ازی خواهد ش�د وهمچنین در پایان زمس�تان سال جاری خط 5، به 
عنوان آخرین خط قدیمی آلومینیوم ایران برای همیشه برچیده و خط 

جدید جایگزین خواهد شد
مع�اون هماهنگ�ی امور عمرانی اس�تانداری اس�تان مرکزی نیز گفت: 

رعایت الزامات زیست محیطی اولویت نخست و 
راهبرد جدی در دولت تدبیر و امید است و رعایت 

این مهم باید در دستور کار صنایع قرار گیرد .
عزیز فیلی در آئین خروج سلول های قدیمی بخش 
جنوب�ی خ�ط چهارم تولی�د کارگاه احیاء ش�رکت 
آلومینی�وم ایران)ایرالک�و( افزود: رعایت ش�رایط 
محیط زیس�تی به عنوان مهمترین ش�اخص برای 
ارزیابی و ارزش گذاری طرح های عمرانی و صنعتی 
باید لحاظ ش�ود و اس�تانداری استان مرکزی با هر 
گون�ه تخط�ی در این خص�وص با قاطعیت برخورد 

می کند. 
وی ادامه داد: کشور های پیشرفته و صنعتی در حال 
حاضر از نظر شاخص های آلودگی هوا و مشکلات 
زیست محیطی شرایط بهتری را از کشورهای در حال توسعه و توسعه 
نیافته دارند و این وضعیت حاصل نوسازی، توسعه صنعتی و استفاده 
اصولی از فناوری ها و صنایع پاک و پیشرفته است.  معاون هماهنگی 
امور عمرانی استانداری استان مرکزی اضافه کرد: خروج خطوط تولید 
قدیم�ی ش�رکت آلومینی�وم ایران از آغ�از فعالیت دولت تدبیر و امید در 
دستور کار مدیریت ارشد استان قرار گرفت که مدیریت این شرکت تا 
کنون همکاری های چشمگیری در این راستا داشته است.  وی اضافه 
کرد: پس از خروج خط سوم کارگاه احیا شرکت ایرالکو از مدار تولید و 
بخش شمالی خط چهارم، اکنون بخش جنوبی این خط نیز از مدار تولید 
خارج ش�د که در مس�ئله کاهش کاهش آلودگی هوای ش�هر اراک تاثیر 
مستقیم دارد.  معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری استان مرکزی 
اضافه کرد: هم اکنون خط پنجم تولید کارگاه احیا در شرکت ایرالکو بر 
اساس فناوری فرسوده و قدیمی فعالیت می کند که خروج آن از مدار 

تولید در اسفندماه امسال یکی از تعهدات مدیریت ایرالکو است. 
وی ادامه داد: مسئولان و مدیران صنایع در نقاط مختلف استان مرکزی 
باید رعایت الزامات زیست محیطی را در دستور کار خود قرار داده و به 
حقوق اجتماعی آحاد جامعه احترام بگذارند چرا که در غیر این صورت 
مدیریت ارش�د اس�تان در حوزه تهدید محیط زیس�ت با کس�ی تعارف 

ندارد و با خاطیان برخورد می کند. 

دادس�تان عموم�ی و انق�لاب شهرس�تان اراک نی�ز در این آئین گفت: 
هم�کاری ش�رکت ایرالک�و در خ�روج س�لول ه�ای فرس�وده از مدار 
تولید در 2 س�ال گذش�ته قابل قبول اس�ت.  فرش�ید محمد حس�ینی 
طاهری افزود: دس�تگاه قضایی اس�تان مرکزی در گذش�ته چندین بار 
اخطارهای متعددی مبنی بر خروج سلول های قدیمی ایرالکو داده بود 
اما، مدیریت این ش�رکت نس�بت به دس�تور قضایی کوتاهی می کرد.  
وی ادام�ه داد: تولی�د منه�ای رعایت الزامات زیس�ت محیطی نه تنها 
 مفی�د نیس�ت بلک�ه جوام�ع را نابود می کند و صنعتگ�ران تکلیف دارند 
در این زمینه تمامی همکاری را برای ترمیم آسیب ها و بهبود شرایط 

به کار بگیرند. 
 مدیرکل حفاظت محیط زیست استان مرکزی نیز در این آئین گفت: 
خروج خط چهارم کارگاه احیا شرکت آلومینیوم ایران از مدار تولید نقش 
مهم�ی در صرف�ه جوی�ی ان�رژی به دنبال دارد که این مهم مصداق بارز 
اقتصاد مقاومتی است.  حسینعلی ابراهیمی کارنامی افزود: بر اساس 
گزارش ارائه شده از سوی مدیریت شرکت ایرالکو، خروج این خط از 
مدار تولید و جایگزینی آن با تجهیزات روز بیش از هفت درصد تولیدات 

این ش�رکت را افزایش می 
ده�د، ضم�ن آنکه ب�ه طور 
مس�تقیم در کیفی�ت هوای 

اراک نیز اثر دارد. 
وی اضافه کرد: با خروج خط 
س�وم کارگاه احی�اء از مدار 
تولید که سال گذشته انجام 
شد، بسیاری از پارامترهای 
ان�دازه گی�ری آلودگ�ی هوا 
به خص�وص پارمت�رhf که 
نگران�ی م�ردم و اداره کل 

حفاظت محیط زیست را به دنبال داشت به میزان استاندارد رسید. 
ش�رکت آلومینیوم ایران) ایرالکو( بزرگترین تولید کننده ش�مش های 
آلومینیومی کشور است که در سال 1351 در اراک تاسیس شده است. 
این شرکت در مجموعه فضای کارگاهی به وسعت 232هکتار در کیلومتر 5 

جاده اراک - تهران واقع شده است.

مع�اون هماهنگی امور عمرانی 
اس�تانداری اس�تان مرک�زی: 
خ�روج خطوط تولي�د قدیمی 
ش�رکت آلوميني�وم ای�ران از 
آغ�از فعالي�ت دول�ت تدبير و 
امي�د در دس�تور کار مدیریت 
ارش�د اس�تان ق�رار گرفت که 
مدیری�ت این ش�رکت تا کنون 
همکاری های چش�مگيری در 

این راستا داشته است. 

اهم مطالب خبر

دادس�تان عمومی و انقلاب 
شهرس�تان اراک: همکاری 
ش�رکت ایرالک�و در خروج 
سلول های فرسوده از مدار 
توليد در 2 سال گذشته قابل 

قبول است. 

اهم مطالب خبر مدیرکل حفاظت محيط زیست 
استان مرکزی:    بر اساس گزارش 
ارائ�ه ش�ده از س�وی مدیریت 
شرکت ایرالکو، خروج این خط 
از م�دار توليد و جایگزینی آن 
ب�ا تجهي�زات روز بيش از هفت 
درصد توليدات این ش�رکت را 
افزایش می دهد، ضمن آنکه به 
طور مس�تقيم در کيفيت هوای 

اراک نيز اثر دارد.

اهم مطالب خبر

هیأت رئیسه اتحادیه جهانی کشتی، علیرضا حیدری را به عنوان رئیس کمیته 
کش��تی پهلوانی این اتحادیه انتخاب کرد. به گزارش مهر، با طرح موضوع 
فعالیت های فدراسیون جهانی کشتی پهلوانی در نشست  هیات رئیسه اتحادیه 
جهانی کشتی از سوی نماینده ایران، اعضای هیات رئیسه با اکثریت آرا، کشتی 
پهلوانی را به عنوان یکی از کمیته های مستقل تحت پوشش اتحادیه پذیرفتند. 
بر این اساس به دلیل گستردگی فعالیت های بین المللی کشتی پهلوانی در 
سه سال گذشته، این رشته که پیش از این یکی از انواع کشتی های سنتی 
زیر نظر کمیته کشتی های کمربند در اتحادیه جهانی محسوب می شد، به 
عنوان یکی از کشتی های مستقل پذیرفته شد. در این راستا جلسه ای در مقر 
کمیس��یون کش��تی های تحت پوشش اتحادیه در استانبول ترکیه برگزار و 
کمیته کشتی های پهلوانی رسماً آغاز به کار کرد. همچنین علیرضا حیدری، 
رئیس فدراسیون جهانی کشتی پهلوانی که از سوی ایران به عنوان کاندیدای 
عضویت در کمیسیون کشتی های تحت پوشش اتحادیه جهانی کشتی معرفی 
شده بود، بعنوان رئیس کمیته کشتی پهلوانی اتحادیه به عضویت کمیسیون 
مذکور درآمد. در این کمیس��یون روس��ای کمیته ها و فدراسیون های جهانی 

پهلوانی، کمربند، گراپلینگ و پانکریشن عضویت دارند.

یک ایرانی دیگر در اتحادیه جهانی کشتی

حیدری رئیس کمیته پهلوانی شد
رییس کمیته پزشکی فدراسیون کشتی با تاکید بر این که دوپینگ 
باباجان زاده در جام جهانی ش��یراز اتفاق افتاده اس��ت گفت: نتیجه 
دوپینگ او شهریورماه به ما اعلام شد اما به دلیل قطعی نبودن رأی 
نمی توانستیم آن را رسانه ای کنیم. تورج ملک محمدی در گفت وگو با 
ایسنا، درباره دوپینگ بشیر باباجان زاده، سنگین وزن تیم   ملی کشتی 
فرنگی ایران، اظهار کرد: وی درباره علت تاخیر هشت ماهه در اعلام 
دوپینگ باباجان زاده، گفت : این موضوع در دست فدراسیون یا نادو 
نیس��ت،  بلکه مدیریت آن بر عهده آژانس جهانی مبازه با دوپینگ 
اس��ت. نمونه گیری انجام ش��ده از باباجان زاده در جریان جام جهانی 
ش��یراز و توس��ط ماموران ایرانی نادو گرفته ش��د و نمونه ها به خارج از 
کش��ور ارس��ال شد.  ملک محمدی افزود: البته شهریورماه امسال به 
فدراسیون کشتی اعلام شد باباجان زاده دوپینگ کرده است، اما بر 
اس��اس قانون تا زمانی که رای قطعی صادر نش��ود ما نمی توانس��تیم 
آن را اعلام کنیم. در حال  حاضر رای قطعی اعلام شده و او به دلیل 
ارتکاب به دوپینگ با محرومیت چهار ساله از حضور در کشتی مواجه 

شده است. بر همین اساس نیز ما این رای را اعلام کرده ایم!

تورج ملک محمدی: 

دوپینگ باباجان زاده شهریور اعلام شد
بع��د از ح��رف و حدی��ث فراوان در خصوص ادامه همکاری سرپرس��ت 
پرس��پولیس، طاهری روز گذش��ته حکم ادامه فعالیتش در این تیم را 
دریافت کرد. به گزارش ورزش س��ه، مس��عود س��لطانی فر، وزیر ورزش 
و جوانان در بررس��ی ش��رایط ادامه همکاری علی اکبر طاهری، رای به 
ادامه حضور این سرپرست در باشگاه پرسپولیس را صادر کرد و به همین 
منظور طاهری از ساعت ۸:٣0 دقیقه صبح روز گذشته در وزارت ورزش 
و جوانان جلسه ای با نصرالله سجادی، معاون وزارت ورزش و جوانان در 
خصوص برنامه های خود به گفتگو نشست و در پایان طی حکمی ادامه 
همکاری اش با پرس��پولیس به امضا رس��ید. این در حالی اس��ت که طی 
روزهای اخیر شایعات زیادی پیرامون تغییر در هیات مدیره پرسپولیس 
به گوش می رسید و البته سلطانی فر در گفتگوهای خود ضمن تکذیب 
این مساله با برشمردن توانایی های هیات مدیره و سرپرست این باشگاه 
اعلام کرده بود تصمیمی برای جابه جایی نخواهد داشت. با این حال نامه 
بازنشستگی علی اکبر طاهری می توانست او را با عنوان مدیر دوشغله از 
سمت سرپرستی این باشگاه دور کند اما در نهایت حکم ادامه همکاری 

طاهری با این باشگاه صادر شد.

بعد از جلسه در وزارت ورزش؛

علی اکبر طاهری در پرسپولیس ماندنی شد
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